
Prva sjednica školskog vijeća održana je 03.10.2022. s početkom u 17.30h i trajala je do 20h. 

Izvršen je odabir predsjednika, zamjenika i zapisničara Školskog vijeća. 

 

Za predsjednicu Školskog vijeća jednoglasno je odabrana gđa. Lili Budiša. 

Za zamjenicu predsjednice školskog vijeća gđa. Lili Budiša predložila je gđu. Ivana Stigleitner Gotovac. 

Također je predložena gđa. Branica koja je zamolila da je se izuzme iz te funkcije. 

Odabrana je gđa Stigleitner Gotovac s jednim suzdržanim glasom. 

Za zapisničkarku je jednoglasno odabrana Sonja Uršić Hudetz. 

 

Razgovaralo se o školskom kurikulumu gdje smo prošli razlike između dopunske i dodatne nastave, te 

izvannastavnih aktivnosti i produženog boravka. 

Informatika j definirana kao izborni predmet od 1.-4. razreda. Kao redovni predmet za 5. i 6. razred te 

kao izborna nastava od 7.-8. razreda. 

Vjeronauk je definiran kao izborna nastava od 1.-8. razreda. 

Izborna nastava se ocjenom upisuje u svjedodžbu. 

Razgovaralo se o tome da je odobreno 5 odjela za produženi boravak te se odlučilo da će biti dva 

odjela za prve i treće razrede, a za druge razrede  bi se produženi boravci spajali. 

Roditelji 2.a i 2.B razreda se s tim ne slažu te je Školsko vijeće podržalo težnju roditelja da se napiše 

dopis u Grad kojim bi se izrazilo negodovanje roditelja. 

Odluka o spajanju razreda nije u skladu s donesenim pravilnikom koji podrazumijeva maksimalan broj 

učenika od 28 đaka za produženi boravak, dok je njih 34 što je značajno previše. Ravnatelj je to 

podržao te je predložio da se roditeljski dopis nadoveže na onaj koji je već i on slao. 

Uz to pravilo o maksimalnom broju učenika razrednog odjela u razredu se nalazi i učenica koja ima 

posebne potrebe i asistenta kojeg nema u periodu produženog boravka što znači da imaju samo 

jednu učiteljicu na 34 učenika. 

Dodatni problem stvara da su učionice u OŠ Ksaver Šandor Gjalski optimizirane za 24 učenika obzirom 

na broj klupa i stolica u učionici, što opet predstavlja dodatni problem s većim brojem učenika od 24 

za normalno održavanje nastave. Problem je što se od klupa ne može prolaziti po razredu u kojem 

učenici borave pola svog vremena u školi. Iz svega navedenog proizlazi da je u razrednom odjelu 

spojenih boravaka drugog razreda 10 učenika previše. 

U ovom trenutku imamo ukupno 280 učenika u cijeloj školi, ali se očekuje da ćemo u budućim 

godinama imati još i više. 

Razgovaralo se o dodatnim aktivnostima u školi (u školskoj dvorani i u učionicama) koje bi mogli 

koristiti učenici škole što je primarni cilj tih dodatnih aktivnosti. 

Kao i prethodnih godina predlagani su sport, ples, robotika, učenje jezika (uz njemački koji već 

postoji, roditelji bi željeli uključiti i mogućnost učenja talijanskog i francuskog). 



Dobili smo informaciju da srednje škole u Medvedgradskoj i Mlinarskoj trebaju nužno koristiti našu 

dvoranu u periodu od 13-19h što znači da za sve ostale aktivnosti iznajmljivanja dvorane ostaje samo 

vrijeme od 19-22h, te vikendom. 

Ravnatelj je predložio da će se formirati anketa (nakon što se vrati sa službenog puta) kojom bi se 

roditelji izrazili o afinitetima svoje djece za ponuđače koji su poslali dopis u školu da žele iznajmljivati 

naše prostore. 

Predsjednica vijeća je predložila da se provede intervju sa svim ponuđačima kako bi se što bolje 

mogla donijeti odluka što je najbolje za školu i djecu. 

Kao i prethodnih godina roditelji su predlagali da škola traži psihologa na puno radno vrijeme jer je u 

kurikulumu navedeno da se treba voditi briga o mentalnom zdravlju, nenasilju i ostalim aktivnostima 

koji su u domeni stručne osobe koja bi mogla provoditi preventivne programe i akutna problematična 

stanja. Svi roditelji i ravnatelj se s time složio. 

Također bi se prisustvom psihologa kao stručne osobe izbjegli problemi koji su obilježili prošlu godinu 

u slučaju učenika koji je izazivao nered u razredu i gdje se ustrajnim radom roditelja i stručnih službi 

uspjela organizirati normalna nastava za ostatni dio razreda koji zaslužuju normalnu nastavu. 

Prema pedagoškom standardu ravnatelj je napomenuo da imaju dvije i pol stručne osobe, a da bi 

mogli i trebali imati tri i pol stručne osobe što bi značilo da se može tražiti psihologa na puno radno 

vrijeme. To znači da bi se, uz traženje da se edukatorica rehabilitatorica zaposli na puno radno 

vrijeme moglo tražiti i zapošljavanje psihologa na pola radnog vremena. 

Napomenuo je da imamo na raspolaganju pola radnog vremena edukatora rehabilitatora koji je 

zaposlen u drugoj školi. Nije se navelo ime osobe, niti smo upoznati s njenim dosadašnjim radom u 

našoj školi. 

Ravnatelj je napomenuo da prema broju kvadrata nedostaje adekvatan broj čistačica, da nedostaje 

željeni broj kuharica kako bi se osigurali topli obroci za djecu stariju od trećeg razreda, te da jedna 

kuharica ne može sama kuhati i ručak za postojeći broj učenika na produženom boravku. 

Roditelji su naveli da dolazi do nestašice toalet papira i papirnatih ubrusa, što će se pokušati regulirati 

na prvom mjestu edukacijom učenika da koriste samo jedan papir za sušenje ruku. Također se računa 

da će se iznajmljivanjem školskih prostora omogućiti školi da ima sredstva za potrošni materijal. 

Ravnatelj je napomenuo da se prema IKT pravilniku razmatra odluka da se ne upotrebljavaju mobiteli 

u školi kako bi se spriječila zloupotreba u smislu snimanja druge djece, učitelja ili nastave. Također je 

obavezno da su mobiteli za vrijeme nastave stišani. 

Stolari koji su izradili ormariće za učenike su dužni svakom školskom ormariću staviti broj i identičan 

broj odgovarajućem ključu. Kada to naprave, ključevi ormarića bit će podijeljeni učenicima.  

U školi još uvijek nema interneta, nema fiksnih telefonskih linija, te se radi na tome da sve 

profunkcionira. Još uvijek se nisu sve stvari preselile iz drugih škola i radi se o procesu još nije 

dovršen. 

Roditelji su intervenirali da postoje još sigurnosni problemi koji ih muče, a koji nisu dovršeni u školi, 

kao što su stupići pri prilazu u školu. Rečeno je da će se oni postaviti kada građevinski radovi budu u 

potpunosti gotovi jer bi stupići onemogućili ulazak i stajanje većih vozila / kamiona. 

Roditelji su ukazali na potrebu da se napravi zaštita na prozorima koji se otvaraju unutar škole u 

atriju. (ta zaštita postoji!) 



Ravnatelj je napomenuo da će se nova sjednica Vijeća roditelja održati za 15-30 dana kako bi roditelji 

mogli proučiti prijedlog Pravilnika o korištenju IKT tehnologije i dati mišljenje o njemu, 

 

                                                                                    Zapisnik sastavila Sonja Uršić Hudetz dana 05.10.2022. 

 


